



**2009 MIECF
Macao International Environmental
Co-operation Forum & Exhibition
2009 年澳門國際環保合作發展論壇及展覽**

**A Global Green Gathering
全球綠色盛會**

2-4 April 2009 • Macao, China
2009 年 4 月 2 日-4 日 • 中國, 澳門

Host:
Government of the Macao Special
Administrative Region of
the People's Republic of China

主辦單位:
中華人民共和國澳門特別行政區政府

www.macaomiecf.com

**展覽攤位登記表格
EXHIBITION SPACE REGISTRATION FORM**

公司資料 COMPANY'S INFORMATION

公司/機構名稱 Company/Organization Name:		
地址 Address:		
郵政編號 Postal Code:	城市 City:	國家 Country:
電話 Tel:	傳真 Fax:	
電郵信箱 Email:	網址 Website:	
聯絡人 Contact Person:	職銜 Designation:	

提前登記優惠 (2009 年 2 月 27 日或之前登記) Early Bird (Registration by 27 Feb 2009)	展位空間租金 (最小 18 平方米) Raw Space Rental (Minimum 18 sqm)	展位尺寸 Size of Raw Space	展位總面積 Total Booth Size
澳門幣 MOP 900/每平方米 sqm (美元 US\$ 117/每平方米 sqm)	澳門幣 MOP 1,000/每平方米 sqm (美元 US\$ 130/每平方米 sqm)	_____ 米 m x _____ 米 m (前 front) (深 depth)	_____ 平方米 _____ sqm

- 上述參展費用只包括展台空間。所有規則稍後將會刊印於參展商手冊內
The above participation fee includes stand space only. All rules and regulations will be published in the Exhibitors' Manual which will be sent at a later stage.
- 參展商不得於展會現場售賣展品 Sales of good are prohibited during the exhibition

請說明貴公司的主要展示/服務類別 (請在適當方格中打別號, 可選多項)

Please indicate your major exhibit/service categories. (Please check all that apply)

- | | | |
|--|--|---|
| <input type="checkbox"/> 飲用水的處理技術
Drinking water treatment techniques | <input type="checkbox"/> 家居及廠房的污水管理技術
Household and manufacture sewage management techniques | <input type="checkbox"/> 替代能源及節能減排
Substitution energy, Energy saving & reduction |
| <input type="checkbox"/> 由垃圾至能源 – 垃圾發電的焚化技術
From garbage to energy – Refuse power incineration technology | <input type="checkbox"/> 發電廠廢氣治理及脫硫技術
Air disposal treatment and desulphurization techniques of power-station | <input type="checkbox"/> 項目融資/ 顧問資訊/ 認證服務
Project financing / Consultancy / Accreditation |
| <input type="checkbox"/> 災害管理
Disaster management | <input type="checkbox"/> 審計/ 氣體監督
Auditing / Gas Monitoring | <input type="checkbox"/> 其他相關環保產品, 服務及供應 (請註明)
Other Related Environmental Products, Services and Supplies (please specify): |

公司/機構名稱 Company/Organization Name:

付款方法 PAYMENT METHODS

支票/本票付款 By Cheque/Draft

所有支票均須以美元為付款貨幣，抬頭請寫“2009 MIECF”，於支票背面註明公司名稱，並將支票連同填妥的登記表郵寄至：

All Cheques must be in US dollars and made payable to “2009 MIECF”. Please indicate on the reserve side of the cheque the company's name. Mail your cheque and registration form to:

2009 年澳門國際環保合作發展論壇及展覽秘書處: 慕尼黑國際展覽香港有限公司

Rm 2811, 28/F, Shui On Centre, 6-8 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

致：2009 澳門國際環保合作發展論壇及展覽

2009 MIECF Secretariat: MMI- Munich International Trade Fairs HK Limited

Rm 2811, 28/F, Shui On Centre, 6-8 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

Attention: 2009 Macao International Environmental Co-operation Forum & Exhibition

備註 IMPORTANT NOTICE

1. 登記確認通知將於收到閣下全數付款後，以傳真或電郵方式發出。如登記及全數繳款一星期後尚未收到確認通知，請與主辦單位聯絡
Your registration confirmation will be sent by fax/email after FULL PAYMENT has been received. Please contact the organizers if you do not receive your registration confirmation one week after your registration.
2. 取消登記及替換
- 參展登記：參展商退出參展須以書面聲明通知主辦單位，並於主辦單位收到有關聲明後生效。如主辦單位及參展商雙方就取消合約達成協議，退出參展方須視乎展覽會開幕前通知主辦單位的時間，按規定的比率繳付展位租金 – 展覽會開幕前一個月通知：合約參展費的 80%；其後通知：合約參展費全數費用
Cancellation & Substitution
- Exhibition Space Registration: Withdrawal by the Exhibitor shall only become effective upon receipt by the Organizer in written declaration to that effect. If the Organizer and the Exhibitor has agreed on cancellation of the contract, the following rates shall apply for the payment of the space rental depending on the time of receipt of notification prior to the official start of the exhibition – Up to 1 months before the start of the exhibition: 80% of the contractually agreed participation fee. Anytime thereafter, 100% of the contractually agreed participation fee.
3. 所有經由銀行收取的手續費，須由展商支付。
All bank charges are to be borne by the exhibitors.
4. 主辦單位保留權利為會議/展覽的利益著想作任何修訂而毋須前事通知
The organizers reserve the right to make any amendments that is deems to be in the interest of the conference/exhibition without prior notice.

公司蓋章及授權人簽署

Company Stamp and Authorized Signature

日期

Date